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Prop de 2.000 representants de l'esport catala es van concentrar ahir davant del Palau de la Generalitat per exigir 
la reob~rtura immediata de l'activitat i reivindicar que "és un servei essencial i part de la solució" davant la Covid. 
El Procicat es reuneix avui i podria flexibilitzar les restriccions a partir d'aquest cap de setmana o el següent. 

CORONAVIRUS ESPORT 

L'es O ca a a a ~ a veu i exigeix a la 
Generalitat la reobertura de I'activitat 
El Procicat es reuneix avui i podria relaxar les restriccions a partir del cap de setmana 
X. MADRONA/AG~NCIES 
I LLEIDA/BARCELONA I La Unió de Fe
deracions Esportives de Catalu
nya (UFEC), juntament amb el 
clúster de la indúst:(ia esportiva 
catalana (lNDESCAT), Gesti
ona i l'Associadó d'Empresa
ris de Clubs Catalans de Fitnes 
(ADECAF), així com diverses 
federacions catalanes, van de
manar al Govem que se'ls consi
deri un "servei essencial" i se'ls 
. permeti tomar a treballar. 

El Procicat té previst reu
nir-se aquest migdia i podria 
decidir suavitzar les restricci
ons actuals que, després d'una 
prorroga de dos setmanes més, 
condouen dema divendres 13 
de novembre. AIguns dubs lIei
datans ja van comunicar als seus 
socis que potser podrien obrir 
aquest dissabte. 

COMPETICIONS 

Si se suavitzen les mesures, 
moltes competicions encara 
continuaran suspeses al no 
haver pogut entrenar-se 

Tanmateix, les federacions, 
com la de futbol, van recordar 
que, sigui quina sigui la decisió 
del Procicat, continuaran suspe
ses les competicions territorials 
i de base aquest cap de setmana 
perque els equips no han pogut 
entrenar-se. 

Un deIs representants del sec
tor esportiu que van intervenir 
en l'acte de Barcelona va ser el 
lleidata Fenan Aril, president 
de la Federació Catalana de 
Basquet, que va manifestar: 
"Demanem al Govern que ens 
ajudi en aquesta situació eco
nomica i que ens permeti re
cuperar les competicions. Que 
s'aixequi el toe de queda perque 
l'esport amateur també pugui 
tornar a les pistes en els seus 
horaris. Quants de vostes prac
tiquen el seu esport -a partir de 
les vuit del vespre? Necessitem 
comew;ar per no desapareixer." 

Un altre representant lleida
ta del sector que va ser present 
en la manifestació va ser el di
rector del gimnas Ekke, Pep 
Castarlenas. 

Després de la protesta i lec
tura del manifest conjunt, els 
r epresentants deIs diferents 
signants es van reunir amb la 
consellera de la Presidencia, 
Meritxell Budó, i el secretari 
general de l'Esport i Activitat 
Física, Gerard Figueras. Budó 

Els manifestants van mostrar cartells amb ~iversos lemes com els de la imatge. 

LA DADA 

0,28 
PERCENT 

El percentatge de contagis per 
la Covid en I'esport és molt baix 
a tot l'Estat. 

80.00 
ADHESIONS 

En una setmana superen aques
ta xifra les adhesions al mani
fest per demanar que I'esport 
sigui servei essencial. 

va traslladar a les entitats el 
"convenciment" que té el Go
vern que l'esport és segur i va 
agrair el "sacrifici" fet aquests 
mesos per ajudar a millorar les 
dades sanitaries. 

La consellera va assegurar 
que es treballa perque el sector 
pugui obrir·de nou i recuperar 
una "certa normalitat" com més 
aviat millor. . . 

El president de la Unió de Fe
deracions Esportives de Catalu
nya (UFEC), Gerard Esteva, va 

LEsCLAUs 

(op dure L'esport cata la ha rebut un dur cop durant els succes
sius confinaments. ALleida un 62% deis treballadors del sector 
esportiu van patir un ERTO i les entitats esportives lIeidatanes 
van veure redu'ida la liquiditat en més d'un 31%, a part de sus
pendre's més d'un centenar de proves i esdeveniments. 

Reclamació. Liderats per la UFEC,al costat del clúster de la in
dústria esportiva catalana (lNDESCAT), Gestiona, l'Associació 
d'Empresaris de Clubs Catalans de Fitnes (ADECAF) i la COPLE
FC (Col·legi Oficial de Llicenciats en Educació Física i de l'Esport 
de Catalunya) van recórrer dos vegades la paralització de les 
activitats. Al juliol es va obtenir la suspensió cautelar i la re
obertura de I'activitat, pero la setmana pássada el recurs va ser 
desestimat. 

Protesta. El sector esportiu es va concentrar ahir davant de 
la Generalitat per exigir la reobertura immediata i el Procicat 
podria decidir avui relaxar les restriccions a partir del cap de 
setmana. 

exposar les cinc reivindicacions 
que exigeix l'esport catala. La 
primera és "que ens deixin obrir 
perque l'esport és salut". La se
gona, "que ens deixin compe
tir perque els equips esportius 
constitueixen un dels baluards 
principals de la cohesió soci
al". La tercera, "que els polítics 
obrin els ulls perque la majoria 
del sector esportiu és a l'UCI". 
La quarta reivindicació exposa
da pel president de la UFEC va 
ser que "el Govern reconegui 

l'esport com un servei essenci
al". Esteva va acabar assenya
lant com a cinquena reclamació 
que "totes aquestes mesures si
guin de caracter urgent". 

Per la seua part, la UCEC 
(Unió de Consells Esportius de 
Catalunya) té previst enviar 
avui a tots els ajuntaments de 
Catalunya una moció de suport 
a l'esport "com a servei essenci
al" perque sigui aprovada pels 
consistoris i després traslladar 
la petició al Govern. 

LES FRASES 

«Les dos cares de 
I'esport que ho 
estan passant 
malament són 
I'amateur i de base i 
el comercial que són 
fitnes i gimnasos . 
Lesport és salut, 
pero també cal 
vincular-lo amb 
el tema educatiu. 
Un entrenament o 
un partit són aules 
de formació com 
les educatives» 

VICENTEJAVALOYES 
PROFESSOR DE l:INEF(, GESTOR I 
A.SSESSOR JURIDIC DE l:ESPORT 

«T ot el meu respecte 
al Procicat, pero 
ha faltat dialeg i 
se'ns ha posat en 
una situació molt 
complicada. A Ekke 
hem invertit molts 
diners en prevenció 
i seguretat contra la 
Covid. Molta gent 
va als gimnasos 
per la seua salut» 

PEP CASTARLENAS 
DIRECTOR D'EKKE VIDING 

«Calia aixecar la 
veu. Lesport és 
salut, un motor 
economic i 
forma part deles 
activitats socials» 

EVARIBALTA 
PRESIDENTA ASSOC. ESPORT FEMENI 

«EIs. consells 
esportius 
demanarem suport 
als ajuntaments. 
Lesport és un 
servei essenciaJ» 

JOANUBACH 
VICEPRESIDENT UCEC 


